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参考译文  土耳其坚持不释放美国福音派牧师

Hello, this is David Austin with the BBC news.

大家好，我是大卫·奥斯汀，欢迎收听BBC新闻。

A high court in Turkey has upheld a lower court's decision not to release the American evangelical pastor Andrew Brunson from house arrest. He's on trial for alleged terrorism in a case that severely worsened relations between Turkey and the US to NATO allies. A threat of further sanctions by Washington caused another dip in the Turkish currency the lira. This was the reaction of people in the Turkish city of Izmir. We should not make concessions. The United States is far away, but it wants to flex his political muscle in this region. Therefore, there is not much we can do. Let's keep up the resistance. It doesn't worry me, to be honest, because I believe that domestic measures are being taken. But, yes, these threats of more sanctions can cause speculative actions such as momentary currency fluctuations. When Turkish markets are closed, international markets are open to speculations.

土耳其一所高级法院维持了初级法院的判决结果，不会释放正遭到软禁的美国福音派牧师安德鲁`布朗森。因恐怖主义指控，布朗森正在接受审讯，此案件严重影响了土耳其和美国的北约盟友关系。美国威胁对土耳其实施进一步制裁，此举导致土货币里拉再次贬值。以下是土耳其城市伊兹密尔当地市民的反应。我们不应做出让步，美国虽然很遥远，但它想在这个地区展现他的政治力量。虽然我们所能做的很少，但是还是来一起抵制美国吧。其实，我对此并不担心，因为我相信政府肯定会采取措施的。但是，进一步制裁的威胁可能会导致一些投机行为，比如短时性货币波动。当土耳其市场关闭时，国际市场将受到投机风波的影响。

The CRIcketer-turned-politician Imran Khan has been elected as Pakistan's 22nd Prime Minister. Secunder Kermani is in Islamabad. Imran Khan was comfortably elected Prime Minister by 176 votes to 96. The announcement in Parliament was greeted by applause and cheers. Imran Khan will formally take office in a ceremony tomorrow morning in Islamabad. He campaigned on a promise to create new corruption-free and more equal society, but will inherit a country facing a mounting financial CRIsis and with a troubled political past. Whether as a result of military coups or corruption allegations, no Prime Minister in Pakistan's history has ever successfully completed a term in office.

板球运动员出身的政治家伊姆兰•汗当选巴基斯坦第22任总理。以下是斯空达•科蒙尼在伊斯兰堡的报道。伊姆兰•汗以176票比96票成绩轻松当选总理。国会的这一消息赢得了掌声和欢呼声。伊姆兰•汗将在明天早上伊斯兰堡举行的仪式上正式就职。他在竞选时承诺将会创造一个没有贪污、更加公平的社会，但是他接手的国家面临着不断加剧的财政危机，以及一片狼藉的政治历史。不管是由于军事政变还是贪污指控，在巴基斯坦历史上，还没有哪任总统可以完成任期。

The current monsoon season in India has killed more than 900 people. The state of Kerala has been hardest hit. Here is Yogita Limaye. Water has been surging into homes and villages in several districts of Kerala. A continuous heavy downpour has meant many of the state's 41 rivers are overflowing. The monsoon season always brings torrential rains to the state, but this year is different. Thousands of stock are now moving to higher ground or upper floors of the buildings they live in. Those who can are wading through water for miles to reach safe areas. Shelters have been set up wherever possible, where food and other supplies are being provided to hundreds of thousands of people who have been left homeless.

印度当前的季风季节已经导致超过900人死亡。克勒拉州的受灾情况最为严重，以下是尤格特•勒马尔的报道。在克勒拉的多个地区，雨水已经进入房屋和村庄。持续的强降雨已经使得州内41条河流中多条河水溢出。季风季节通常都会给该州带来剧烈的降雨，但是今年有所不同。数以千计的家畜被转移到高地或者它们居住的房屋上层。一些家畜涉水数英里寻找安全区域。各地能建避难所的地方都建了起来，为人们提供食物等补给，数十万民众无家可归。
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